
Informacja  Przewodniczącego  Rady o działaniach  między sesjami. 

 

 

W dniu 19 lutego 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu                       

i Turystyki. 

Tematem posiedzenia była  analiza  projektów uchwał oraz informacja dotycząca stanu 

technicznego i planowanych remontów placów zabaw oraz szkolnej infrastruktury sportowej 

w Gminie Kluczbork. 

W posiedzeniu uczestniczyli Pierwszy Zastępca Burmistrza, Drugi Zastępca Burmistrza,                  

Skarbnik oraz goście: Prezes Wodociągów i Kanalizacji „Hydrokom” i Radny Adam 

Szmigiel. 

 

W dniu 19 lutego 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich i Socjalnych. 

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał.  

W posiedzeniu uczestniczyli Pierwszy Zastępca Burmistrza, Drugi Zastępca Burmistrza,                  

Skarbnik oraz zaproszony gość - Prezes Wodociągów i Kanalizacji „Hydrokom”.  

 

W dniu 20 lutego 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, 

Gospodarki Żywnościowej  i Ochrony Środowiska. 

Tematem posiedzenia była analiza projektów.  

W posiedzeniu uczestniczyli Pierwszy Zastępca Burmistrza, Drugi Zastępca Burmistrza,                  

Skarbnik oraz zaproszony gość - Prezes Wodociągów i Kanalizacji „Hydrokom”. 

 

W dniu 24 lutego 2025 r.  posiedzenie odbyła  Komisja Rewizyjna.  

Tematem posiedzenia była analiza sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta              

oraz kontrola działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Kluczborku. 

W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta oraz Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej      

w Kluczborku. 

 

W dniu 25 lutego 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego       

i Gospodarki Miejskiej. 

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał. 

W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta, Pierwszy Zastępca Burmistrza, Drugi 

Zastępca Burmistrza, Skarbnik oraz zaproszony gość - Kierownik Nadzoru Wodnego 

Państwowe Gospodarstwo Wodne „Wody Polskie” w Kluczborku. 

 

W dniu 18 lutego 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Skarg. 

Tematem posiedzenia była analiza petycji wniesionej w dniu 04 grudnia 2024 r. „Przeciwko 

lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie gminy Kluczbork” 
W posiedzeniu uczestniczył Sekretarz. 


